
 
   

 
HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY FORMANNSKAP 
 
 
 
Den 27.04.2010 ble det avholdt møte i Måsøy formannskap. Møtet ble avholdt på på 
rådhuset – ordførerens kontor. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 19.04.10 og formannskapets representanter var 
innkalt med sakliste samme dag. Vararepresentantene ble tilstillet saklisten til 
orientering. 
Videre ble saklisten sendt etatsjefene og politiske partier i kommunestyret, pressen, 
oppslalgssteder m.fl.  
 
Rådmannens utredning/innstilling ble utsendt samme dag til de samme som fikk 
tilsendt saklisten. 
 
Frammøtt var: 

1. Ordfører John Aase (A/SV 
2. Repr. Kjell Larsen (A/SV) 
3. Repr. Irene R. Eliassen (A/SV) 
4. Vararepr. Gudleif Kristiansen (SP) 

 
Møtet ble satt kl. 11.30. 
 
Videre deltok rådmann Aina Borch og konsulent Eli Moe. 
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21/10  
NORWAY CUP - TILSKUDD  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet vedtar å støtte småjentelaget til Havøysund Idrettslag med kr 5000,- 
øremerket deltakelse på Norway Cup 2010. Tiltaket dekkes over kto 14780.1800.120, 
fomidling tilskudd. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
    
       Enst. vedt. 
 
 
  
22/10  
ARRANGEMENT - INTERNASJONAL DAG - TILSKUDD   
 
 
Innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Behandling: 
 
Repr. Irene R. Eliassen (A/SV) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
 Formannskapet synes det er et flott tiltak og innvilger søknaden på kr. 18.000,-. 
 Beløpet tas av formannskapets disp. 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Forslag til vedtak fremmet av repr. Irene R. Eliassen vedtas. 
       Vedtatt med 3 mot 1 stemme. 
 
I etterkant bør slike arrangement avklares økonomisk på forhånd. 
       Enst. vedt. 
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23/10  
KOMMUNALT INFRASTRUKTURTILTAK   
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad fra Havøysund Havnevesen Måsøy KF av 21.01.2010 om 
tilskudd på kr. 127.168,- til dekning av utgifter i forbindelse med omlegging av 
sjøvannsledninger i Hallvika. 
 
Formannskapet vedtar å innvilge søknaden. Utgiftene dekkes over fond. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
 
 
  
24/10  
SAUEBEITE PÅ ROLVSØY I MÅSØY KOMMUNE - UTTALELSE 
 
Ordførerens innstilling: 
Formannskapet i Måsøy går kraftig i mot det foreslåtte sauebeite på Rolvsøy. Mye av 
det området som beite er foreslått på, er privat. Derfor er viktig at grunneierproblematikken 
avklares. Det bør overhodet ikke tillates sauebeite på andres private eiendom uten eierens 
samtykke. 
Fefo ser det som naturlig at spørsmålet om sauebeite på Rolvsøy avklares med vedkommende 
kommune og landbruksmyndigheten. De sier også at de som berøres av sauebeitinga må få 
muligheten for å uttale seg. 
Det er nå kommet kraftige protester når det gjelder det foreslåtte sauebeitinga. En 
underskriftskampanje mot sauebeiting er også underskrevet av 27 personer. Samtlige 
uttalelser vi har registrert hittil er negative. 
Formannskapet i Måsøy støtter disse uttalelsene og krever at sauebeite på Rolvsøy  
skrinlegges. 
 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
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25/10  
EU’s POSTDIREKTIV  
 
 
Ordførerens innstilling: 
I dag har vi samme porto over hele landet for brevpost under 50 gram. Det har vært og er et 
viktig prinsipp i Norge å ha lik portotakst for brev uansett hvor du sender det. Dette er en del 
av norsk distriktspolitikk og viktig for bosetting og næringsliv i distriktene. 
 
Måsøy formannskap ber derfor regjeringen om å bruke reservasjonsretten i EØS-
avtalen og legge ned veto mot innføringa av EU`s Postdirektiv nr. 3 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
 
  
26/10  
KULTURPRISEN 2010  
 
 
Innstilling: 
Saka legges fram i lukket møte. 
Behandling: 
 
 
 
Vedtak: 
Saka utsettes. 
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